
 

TURISTIČKA ZAJEDNICA GRADA PULE,  Forum 3, Pula 

NADZORNI ODBOR 

Pula, 17.08.2017. 

ZAPISNIK 

sa 8. sjednice Nadzornog odbora Turističke zajednice Grada Pule održane 17. kolovoza 2017. godine s 

početkom u 14 sati u prostorijama Zajednice, Forum 3, Pula. Prisutni su članovi Nadzornog odbora 

Rossana Matejčić Miljević i Veljo Šumberac te predsjednica Gordana Tripković. Ostali prisutni: 

direktorica Sanja Cinkopan Korotaj i zapisničar Eleonora Stojković. 

Predsjednica NO Gordana Tripković utvrdila je da sjednici prisustvuju svi članovi Nadzornog odbora  te 

samim tim postoji većina za donošenje pravovaljanih odluka.  

 Za sjednicu je predložen i usvojen sljedeći  dnevni  red: 

1. Usvajanje zapisnika sa 7. sjednice,  

2. Izvještaj o ostvarenju aktivnosti i financijskom poslovanju TZ Pule u periodu 
01.01.-30.06.2017. godine,  

 

Predloženi Dnevni red sjednice prihvaćen je jednoglasno bez primjedbi. 

 

Ad 1)  

Zapisnik sa 7. sjednice Nadzornog odbora usvojen je u predloženom tekstu. 

 

Ad 2)  

Predsjednica Nadzornog odbora istakla je da su uz poziv za ovu sjednicu dostavljeni svi materijali: 

Izvještaj o ostvarenju aktivnosti i financijskom poslovanju za prvih šest mjeseci 2017.g., bruto bilanca i 

izvještaj o prihodima i rashodima neprofitnih organizacija te Prilog uz financijski izvještaj. Kako je sve 

iscrpno obrazloženo, predlaže da se direktorica ukratko osvrne na Izvještaj. 

 

Direktorica Sanja Cinkopan Korotaj –  istakla je da je u prvih šest mjeseci u usporedbi s 2016.g. ostvareno 

30% više dolazaka turista i 35% više noćenja turista. Kod stranih gostiju porast noćenja zabilježila su sva 

značajna tržišta, a najviše noćenja ostvarili su Nijemci uz povećanje od 67%, slijede ih gosti iz Austrije s 

povećanjem od 27%, Velike Britanije uz povećanje od 41% i Italije uz povećanje od 28% te Poljske uz 

značajan porast od 90%. Od kraja 6. mjeseca statistika se mijenja s obzirom na jačinu 7. i 8. mjeseca pa 

noviji podaci sa 15.08. govore o porastu dolazaka za 19% i noćenja za 20% što je također izvanredan 

rezultat. U prvih šest mjesec prihodi od boravišne pristojbe veći su za 56%, a od članarine za 6,3% bez 

obzira na smanjenje stope od 5% prema Zakonu o turističkoj članarini.  

Upoznala je članove Nadzornog odbora s problemima sa naseljem Štinjan koje je pred turističku sezonu 

izbrisano iz evisitora kao naselje i svrstano pod Pulu u viši A razred. Iako se Štinjan spominje kao 

posebno naselje u Statutu grada Pule i Zakonu o područjima gradova i županija, njegov zaseban status nije 

bio formalno sproveden u Državnoj geodetskoj upravi. U stalnim razgovorima i sastancima u Zagrebu s 

Ministarstvom turizma i HTZ-om nastoji riješiti ovo pitanje na način da se ne mijenja boravišna pristojba 



za Štinjan retrogradno za 2016. i 2017. godinu već da ostane ista, a ako dođe do promjene u A razred, da 

to bude u 2018. godini kako bi se moglo na vrijeme najaviti i malim iznajmljvačima i firmama na 

području Štinjana. Zatraženo je i mišljenje Ministarstva uprave, ali nije dobiven konkretan odgovor pa se 

rješavanje ovog pitanja očekuje ovih dana. 

Članovi Nadzornog odbora izrazili su negodovanje na informaciju da se boravišna pristojba mijenja 

retrogradno, na što je direktorica istakla da je u evisitoru već bilo razlike  zaduženja za 2016., a za 2017. 

se već računa po većoj osnovi.   

Predsjednica NO Gordana Tripković mišljenja je da se treba poštovati što je do sada provedeno i 

naplaćeno. 

Direktorica napominje da će za 2018.g. Štinjan vjerojatno biti u A razredu što za TZ Pula znači veći 

prihod, a pored toga, donesena je i nova Uredba o visini boravišne pristojbe kojom se također povećavaju 

prihodi u 2018. godini. Koliko će to povećanje biti znat ćemo nakon konačnog definiranja Štinjana kad će 

biti moguće izraditi projekciju prihoda.   

 

Direktorica nastavlja s izvještajem za šest mjeseci. Aktivnosti su odrađene prema planu. U prvih šest 

mjeseci radi se intenzivnije na promociji pa je tako promoviran festival Visualia koji će se ove godine 

održati u rujnu. Uspješno je organziran treći po redu Pulski karneval, održani su Dani antike od 08. do 10. 

06. Od 15. 06. održava se na Forumu Ljetni sajam obrtinika, a održane su i sve eko akcije čišćenja 

podmorja i kopna te održavane biciklističke staze. Financirana je i dodatna rasvjeta i ukrasi za Advent 

2016. godine. Organiziran je Bloomsday te pokrenuta implementacija novih itinerera južne Istre u suradnji 

s turističkim agencijama. Održane su i trgovinske manifestacije Late night shopping,  Love shopping i 

izbor najljepše uređenog izloga za Valentinovo i Uskrs. Za manifestacije je dodatno izvan plana odobreno 

preko 310 tisuća kuna.  

U suradnji s Arheloškim muzejom, Muzejom suvremene umjetnosti i Povijesnim  i pomorskim muzejom  

nastavljen je projekt Pula card zajedničke ulaznice od 15.06. do 15.09. Također je nastavljeno s 

organizacijom Gastro rute u suradnji s Društvom vodiča i Arheološkim muzejom te u suradnji s 

Pulasportom nastavak rada Škole gladijatora. Ponovno su zaposleni djelatnici u Lučkoj kapetaniji na 

naplati boravišne pristojbe. Postavljen je i novi projekt uređenja umjetnički interaktivnog parka na 

Verudeli, između plaže Ambrela i parkinga, Verudela Art Park. Kako su mnogi projekti naknadno 

odobreni, ali i prihodi povećani,  krenut će se u izradu rebalansa financijskog plana.  

Troškovi ureda i info centra kreću se u okviru planiranih. 

Prema interesu Nadzornog odbora, direktorica je dala detaljniju informaciju o Verudela Art Parku. Prva 

prezentacija bila je prije više od godinu dana i prva rješenja nisu bila pogođena pa je angažirana Gorka 

Ostojić Cvajner da postavi koncept. Projekt rade pulski umjetnici: B. Šumonja, R. Pauletta, R. Wiessman, 

G. Moceni, S. Majkus,V. Šilipetar  i E. Čakić. Površina parka je preko 5 tisuća m2, a koncept je da bude 

uređeno 7 otoka na temu oblaka tj. parkovnih instalacija sa skulpturama interaktivnih s prostorom i za 

zadržavanje posjetilaca. Nada se da će biti gotovi do Uskrsa sljedeće godine. Do kraja 9. mjeseca 

umjetnici bi trebali  predati ideje koje  treba potvrditi  komisija u sastavu: Gorka O. Cvajner, predstavnik 



Arenaturista, dva kipara, dva predstavnika Grada i ona ispred TZ-a. Projekt će financirati Arenaturist, 

Grad Pula i u najvećem dijelu TZ Pula. Kako nam polako ističu sadašnji krediti, TZ planira uložiti 

sredstva u ovaj novi projekt. 

 

Rossana Matejčić Miljević postavlja pitanje što je s projektom analize i ocjenjivanja gastro ponude, na što 

direktorica odgovara da nije moguće provesti do kraja zbog raznih izmjena u ponudi restorana, mijenja se 

osoblje i sami vlasnici, kvaliteta nije kontinuirana i dulje održiva pa se ne može dati konkretna ocjena tj. 

zvjezdica na duže vrijeme.  

 

Predsjednica Gordana Tripković – zaključuje da je poslovanje obavljano u skladu s propisima, sredstva su 

trošena prema planu te nema nepravilnosti.  

 

Nadzorni odbor prihvatio je prijedlog Izvještaja o aktivnostima i financijskom poslovanju  TZ Pule u  

periodu 1.1.-30.06.2017. godine o čemu će sačniti izvještaj i uputiti ga Turističkom vijeću i Skupštini. 

 

Sjednica je završena u 15 sati. 

 

Zapisničar         Predsjednica 

Eleonora Stojković               Gordana Tripković 


